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Aan de Regioraad 

 
Ondergetekende heeft de eer voor te stellen: 

 

De Regioraad, 

 

Gehoord de discussie over de achteruitgang van de bereikbaarheid in de buurten Noord, 

West en Nieuw-West  sinds de komst van de Noord/Zuidlijn 

 

Overwegende dat; 

Veel reizigers uit Noord, West en Nieuw-West aangeven dat het openbaar vervoer met de 

komst van de Noord/Zuidlijn in hun buurt is achteruitgegaan. 

 

Fijnmazig openbaar vervoer van groot belang is voor de leefbaarheid en 

bewegingsvrijheid 

  

Constaterende dat; 

Het GVB en andere betrokkenen klachten over slechtere bereikbaarheid van buurten 

sinds de komst van de Noord/Zuidlijn zeer serieus nemen 

 

Het GVB en andere betrokkenen bereid zijn tot tussentijdse aanpassingen aan de 

dienstregeling 
 

Verzoekt het Dagelijks Bestuur van de Vervoerregio   

 
 Om aanvullend op de aangekondigde aanpassingen te onderzoeken op welke 

wijze het fijnmazig openbaar vervoer in de stadsdelen Noord, Nieuw-West en 

West kan worden verbeterd. En hierover te rapporteren aan de Vervoerregio. 

 

 Hierbij kan bijvoorbeeld gekeken worden naar: 

 

-Het verbeteren van de ontsluiting van de buurten Kadoelen, Oostzanerwerf, 

Tuindorp Oostzaan en de verbinding tussen Kadoelen en Banne Buiksloot. 

-De ontsluiting van de wijk de Eendracht in Nieuw-West. 

-Vermindering van het overstappen voor reizigers die vanuit Bos en Lommer naar 

centrale plekken als de Dam en het Waterlooplein willen reizen.   

De leden van de Regioraad,   

N. T. Bakker  (SP Amsterdam)  

 

W. van Soest (PvdO Amsterdam) 

Onderwerp 

 
Motie van het lid Bakker (SP Amsterdam) inzake fijnmazig openbaar vervoer in de buurten 


